

聖堂報告

復活期第四主日

21/04/2024

1. 本主日是第六十一屆「世界聖召祈禱節」，今天各台彌撒須舉行第二次募捐，所得款項將撥交教區聖神修院。本年主題為：「蒙召去播撒望德的種子，並建設和平」。請各位教友為聖召祈禱。

2. 2024年三月份聖堂-收入與支出報告如下：

收入：\$ 188,484

支出：\$ 70,774

結餘：\$ 117,710

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

3. 「聖依納爵小堂」現正進行「教友對小堂建設升降機計劃諮詢」，有關「諮詢」可以用中文或英文，用以下方式表達：

一. 填寫放於聖堂各出口簡單問卷 或;

二. 以電郵 st.ignatiuschapel.hk@gmail.com 或;

三. 信件（投入聖堂辦公室外收集箱）。

「聖堂升降機計劃諮詢」由4月7日至4月21日，歡迎本堂弟兄姊妹參與。聖堂將收集資料後，公佈跟進計劃。主佑各位！

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Fourth Sunday of Easter
21st April 2024

1. Today is the 61st World Day of Prayer for Vocations, there is a second collection in support of the diocesan Holy Spirit Seminary. The theme for this year is: "Called to sow seeds of hope and to build peace". Please pray for Vocations.

2. The Financial Report of this chapel for March 2024 is as follows:

Income : \$188,484

Expenses: \$ 70,774

Surplus : \$117,710

Thank you for your generous support!

3. St. Ignatius Chapel is currently conducting a "**Consultation on the Elevator Project for Parishioners.**" Comments or suggestions regarding the "consultation" can be expressed in either Chinese or English by one of the following methods:

1. Completing a simple questionnaire placed at each exit of the chapel, or
2. Sending an email to "st.ignatiuschapel.hk@gmail.com", or
3. Submitting letters to the chapel (to be placed in the collection box outside the chapel office).

The "Consultation on St. Ignatius Chapel Elevator Project" is held from April 7th to April 21st. We welcome all brothers and sisters of the chapel to participate. The Chapel will follow up on the plan after collecting the information. May the Lord bless you all!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告
St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2024年 Year 3 月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	128,264-		
教友奉獻 Donation from Church members	53,540-		
公教報及蠟燭金 KKP, Sunday Examine	6,680-	2,246-	
借用場地 Booking Classrooms		1,829-	
司鐸津貼 Allowance for Priests		20,000-	
司鐸謝金 Surplus for Priests		12,600-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff / Helpers		10,400-	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation		4,606-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		5,240-	
文具/郵費 Stationery/Stamp		308-	
禮儀用品 Articles for Liturgical		6,743-	
什項 Miscellaneous		3,905-	
維修及保養 Repairs & Maintenance			
* 復活節小禮物		2,897-	
*			
*			
*			
總數 Total	188,484-	70,774-	117,710-

Law SA 14/4/2024